

根據《簡易程序治罪條例》(第 228 章)第 4(17)(i)條發出的

公開籌款許可證編號:FD/T014/2024

Public Subscription Permit No. FD/T014/2024 Issued under Section 4(17)(i) of the Summary Offences Ordinance (Cap.228)

本署現根據《簡易程序治罪條例》(第 228 章)第 4(17)(i)條,批准下列機構在公眾 地方舉行的賣旗活動:

Approval has been given under Section 4(17)(i) of the Summary Offences Ordinance (Cap. 228) for the following organisation to organise flag sale activities in public places as specified below:

毒按操排 夕较,	业人 社 道 众
賣旗機構名稱: Permittee:	鄰舍輔導會
Permittee:	The Neighbourhood Advice-Action Council
賣旗機構地址:	香港灣仔軒尼詩道 15 號溫莎公爵社會服務大廈 704 室
Address of the Permittee:	Room 704, Duke of Windsor Social Service Building, 15 Hennessy
	Road, Wan Chai, Hong Kong
南北刀(河川	Roud, Wall Chail, Hong Rong
電話及網址:	2527 4567/ www.naac.org.hk
Tel. No. & Website:	8
賣旗日期:	二零二四年十月五日
Date of Flag Sale:	5 October 2024
	全港
Region:	
Region.	Territory-wide
賣旗時間:	上午七時至下午十二時三十分
Time:	7:00 a.m. to 12:30 p.m.
獲批准的收集款項方法:	使用賣旗錢袋以流動方式募捐
Approved method of	
money collection:	Moving around solicitation with money collection bags
賣旗目的:	籌款用作自資經營鄰舍輔導會白會督夫人康齡中心、秀茂坪康齡
Purpose of Flag Sale:	中心及白田康齡中心。
	To raise funds for subsidising self-financing NAAC Martha Baker
	Social Centre for the Elderly, NAAC Sau Mau Ping Social Centre for
	the Elderly and NAAC Pak Tin Social Centre for the Elderly.
	the Literity and 177710 Fax 1111 Social Centre for the Literity.

續下頁 to be cont'd on page 2







公開籌款許可證編號:FD/T014/2024 Public Subscription Permit No. FD/T014/2024

公開籌款許可證的條 件及其他須遵守的事 有關公開籌款許可證的條件及其他須遵守事項,請參閱隨函附 上的**附件一**

項:

Conditions of Public Subscription Permit and other points to observe: Please refer to the permit conditions and other points to observe at **Appendix I**







根據《簡易程序治罪條例》(第228章)第4(17)(i)條發出的

公開籌款許可證編號:FD/T015/2024

Public Subscription Permit No. FD/T015/2024 Issued under Section 4(17)(i) of the Summary Offences Ordinance (Cap.228)

本署現根據《簡易程序治罪條例》(第 228 章)第 4(17)(i)條,批准下列機構在公眾地方舉行的賣旗活動:

Approval has been given under Section 4(17)(i) of the Summary Offences Ordinance (Cap. 228) for the following organisation to organise flag sale activities in public places as specified below:

賣旗機構名稱: Permittee:	香港耆康老人福利會 The Hong Kong Society for the Aged
賣旗機構地址: Address of the Permittee:	香港北角百福道 21 號香港青年協會大廈 11 樓 11/F, The Hong Kong Federation of Youth Groups Building, 21 Pak Fuk Road, North Point, Hong Kong
電話及網址: Tel. No. & Website:	2511 2235/ www.sage.org.hk
賣旗日期: Date of Flag Sale:	二零二四年十月十九日 19 October 2024
賣旗區域: Region:	全港 Territory-wide
賣旗時間: Time:	上午七時至下午十二時三十分 7:00 a.m. to 12:30 p.m.
獲批准的收集款項方法: Approved method of money collection:	使用賣旗錢袋以流動方式募捐 Moving around solicitation with money collection bags
賣旗目的: Purpose of Flag Sale:	籌款用作提倡長者健康,包括復康活動、疾病預防、認知服務、社交及康樂的員工薪酬(包括專業職級及非專業職級)及營運開支(包括購買所需活動器材)。 To raise funds for staff cost required (professional and non-professional) and operating cost (including minor equipment) for promoting the well-being for the elderly, including rehabilitation,
	primary health care, cognitive training and social and recreational services.

續下頁 to be cont'd on page 2







公開籌款許可證編號:FD/T015/2024 Public Subscription Permit No. FD/T015/2024

公開籌款許可證的條件及其他須遵守的事

有關公開籌款許可證的條件及其他須遵守事項,請參閱隨函附 上的**附件一**

項:

Conditions of Public Subscription Permit and other points to observe: Please refer to the permit conditions and other points to observe at **Appendix I**







根據《簡易程序治罪條例》(第 228 章)第 4(17)(i)條發出的

公開籌款許可證編號:FD/T016/2024

Public Subscription Permit No. FD/T016/2024 Issued under Section 4(17)(i) of the Summary Offences Ordinance (Cap.228)

本署現根據《簡易程序治罪條例》(第 228 章)第 4(17)(i)條,批准下列機構在公眾 地方舉行的賣旗活動:

Approval has been given under Section 4(17)(i) of the Summary Offences Ordinance (Cap. 228) for the following organisation to organise flag sale activities in public places as specified below:

賣旗機構名稱:	扶康會
Permittee:	Fu Hong Society
毒 按 ↓kk ↓推 ↓b, ↓1 。	
賣旗機構地址:	九龍深水埗樂年花園保安道二號 A 地下
Address of the Permittee:	G/F, No. 2A Po On Road, Cronin Garden, Sham Shui Po, Kowloon
電話及網址:	2745 0424/ 0.1
Tel. No. & Website:	2745 0424/ www.fuhong.org
賣旗日期:	二零二四年十一月二日
Date of Flag Sale:	2 November 2024
+ 16 - 15	
賣旗區域:	全港
Region:	Territory-wide
賣旗時間:	上午七時至下午十二時三十分
Time:	7:00 a.m. to 12:30 p.m.
獲批准的收集款項方法:	使用賣旗錢袋以流動方式募捐
Approved method of	
money collection:	with money concerton bags
賣旗目的:	籌款用作─
Purpose of Flag Sale:	(1) 三間智障人士家庭(關愛家庭)的支出;
	(2) 自閉症人士、有發展障礙及特殊需要人士服務;及
	(3) 社區共融計劃(包括香港最佳老友計劃、社區及家庭支援計
	劃及展能藝術計劃等)。
	1



「香港政府一站通」獲批准的籌款活動網頁 Relevant page of Approved Fund-raising Activities on GovHK (http://www.gov.hk/fundraising/)

Social Welfare Department Hotline/Enquiry Tel. No.: 2343 2255 / 2832 4318

1823 電話中心的專線 (查詢或投訴慈善籌款活動): 3142 2678

1823 Call Centre's Dedicated Hotline (for enquiries or complaints of charitable fund-raising activities): 3142 2678





公開籌款許可證編號:FD/T016/2024 Public Subscription Permit No. FD/T016/2024

	 To raise funds for - (1) expenditures of three family units (family care homes) for persons with intellectual disabilities; (2) services for persons with autism, developmental disabilities and special needs; and (3) social inclusion projects (including "Best Buddies Hong Kong" movement, community and family support service project and project on Arts for the Disabled, etc).
公開籌款許可證的條 件及其他須遵守的事 項:	有關公開籌款許可證的條件及其他須遵守事項,請參閱隨函附 上的 附件一
Conditions of Public Subscription Permit and other points to observe:	Please refer to the permit conditions and other points to observe at Appendix I







根據《簡易程序治罪條例》(第 228 章)第 4(17)(i)條發出的

公開籌款許可證編號:FD/T017/2024

Public Subscription Permit No. FD/T017/2024 Issued under Section 4(17)(i) of the Summary Offences Ordinance (Cap.228)

本署現根據《簡易程序治罪條例》(第 228 章)第 4(17)(i)條,批准下列機構在公眾 地方舉行的賣旗活動:

Approval has been given under Section 4(17)(i) of the Summary Offences Ordinance (Cap. 228) for the following organisation to organise flag sale activities in public places as specified below:

	,
賣旗機構名稱: Permittee:	香港公益金 The Community Chest of Hone Vone
Termittee.	The Community Chest of Hong Kong
賣旗機構地址: Address of the Permittee:	香港灣仔告士打道 39 號夏慤大廈 18 樓 1805 室 Room 1805, 18/F, Harcourt House, 39 Gloucester Road, Wan Chai,
	Hong Kong
電話及網址: Tel. No. & Website:	2599 6151/ www.commchest.org
賣旗日期:	二零二四年十一月十六日
Date of Flag Sale:	16 November 2024
賣旗區域:	全港
Region:	Territory-wide
賣旗時間:	上午七時至下午十二時三十分
Time:	7:00 a.m. to 12:30 p.m.
獲批准的收集款項方法:	使用賣旗錢袋以流動方式募捐
Approved method of money collection:	Moving around solicitation with money collection bags
賣旗目的:	籌款用作撥捐會員機構。
Purpose of Flag Sale:	To raise funds for allocation to member social welfare agencies.

續下頁 to be cont'd on page 2









公開籌款許可證編號:FD/T017/2024 Public Subscription Permit No. FD/T017/2024

公開籌款許可證的條件及其他須遵守的事

有關公開籌款許可證的條件及其他須遵守事項,請參閱隨函附 上的**附件一**

項:

Conditions of Public Subscription Permit and other points to observe: Please refer to the permit conditions and other points to observe at **Appendix I**







根據《簡易程序治罪條例》(第 228 章)第 4(17)(i)條發出的

公開籌款許可證編號:FD/T018/2024

Public Subscription Permit No. FD/T018/2024 Issued under Section 4(17)(i) of the Summary Offences Ordinance (Cap.228)

本署現根據《簡易程序治罪條例》(第 228 章)第 4(17)(i)條,批准下列機構在公眾 地方舉行的賣旗活動:

Approval has been given under Section 4(17)(i) of the Summary Offences Ordinance (Cap. 228) for the following organisation to organise flag sale activities in public places as specified below:

賣旗機構名稱:	香港青少年服務處
Permittee:	Hong Kong Children and Youth Services
賣旗機構地址:	九龍尖沙咀漆咸道南二十三號六樓
Address of the Permittee:	6/F, 23 Chatham Road South, Tsim Sha Tsui, Kowloon
電話及網址: Tel. No. & Website:	2366 7271/ http://www.cys.org.hk
賣旗日期:	二零二四年十一月三十日
Date of Flag Sale:	30 November 2024
賣旗區域:	全港
Region:	Territory-wide
賣旗時間:	上午七時至下午十二時三十分
Time:	7:00 a.m. to 12:30 p.m.
獲批准的收集款項方法:	使用賣旗錢袋以流動方式募捐
Approved method of money collection:	Moving around solicitation with money collection bags
賣旗目的:	籌款用作—
Purpose of Flag Sale:	(1) 社署資助服務的經常性開支,包括兒童及青少年服務、家庭
	服務、長者服務、到校學前康復服務;及
	(2) 非社署資助服務的經常性開支,包括兒童及青少年中心、課
	餘託管服務、支援特殊教育需要兒童、幼童和少數族裔兒童
	計劃及其他支援弱勢社群項目、學前單位服務。

續下頁 to be cont'd on page 2







公開籌款許可證編號:FD/T018/2024 Public Subscription Permit No. FD/T018/2024

	 To raise funds for - recurrent expenditure for subvented service including children and youth services, family services, elderly services, on-site pre-school rehabilitation services; and recurrent expenditure for non-subvented service including children and youth center service, after school care service, project for children with special educational need, pre-school children, children of ethnic minorities and other projects for
	disadvantaged groups, pre-primary institutions services.
	有關公開籌款許可證的條件及其他須遵守事項,請參閱隨函附
件及其他須遵守的事	上的附件一
項:	
Conditions of Public	Please refer to the permit conditions and other points to observe at
Subscription Permit and other points to observe:	Appendix I







根據《簡易程序治罪條例》(第 228 章)第 4(17)(i)條發出的

公開籌款許可證編號:FD/T019/2024

Public Subscription Permit No. FD/T019/2024 <u>Issued under Section 4(17)(i) of the Summary Offences Ordinance (Cap.228)</u>

本署現根據《簡易程序治罪條例》(第 228 章)第 4(17)(i)條,批准下列機構在公眾 地方舉行的賣旗活動:

Approval has been given under Section 4(17)(i) of the Summary Offences Ordinance (Cap. 228) for the following organisation to organise flag sale activities in public places as specified below:

賣旗機構名稱:	基督教互愛中心
Permittee:	Wu Oi Christian Centre
賣旗機構地址: Address of the Permittee:	九龍觀塘順天邨天衡樓 1 至 5 室地下 Units 1-5, G/F, Tin Hang House, Shun Tin Estate, Kwun Tong, Kowloon
電話及網址: Tel. No. & Website:	2782 2779/ www.wuoi.org.hk
賣旗日期:	二零二四年十二月十四日
Date of Flag Sale:	14 December 2024
賣旗區域:	全港
Region:	Territory-wide
賣旗時間:	上午七時至下午十二時三十分
Time:	7:00 a.m. to 12:30 p.m.
獲批准的收集款項方法: Approved method of money collection:	使用賣旗錢袋以流動方式募捐 Moving around solicitation with money collection bags
賣旗目的:	籌款用作支持機構中央辦公室、順天中途宿舍、浪茄男性訓練中心
Purpose of Flag Sale:	及大美督女性訓練中心的一般開支(包括營運開支及同工薪酬)。
	To raise funds for general expenditure (including operating expenses and staff salaries) for the Headquarters, Shun Tin Halfway House, Long Ke Male Training Centre and Tai Mei Tuk Female Training Centre.

續下頁 to be cont'd on page 2







公開籌款許可證編號:FD/T019/2024 Public Subscription Permit No. FD/T019/2024

公開籌款許可證的條件及其他須遵守的事

有關公開籌款許可證的條件及其他須遵守事項,請參閱隨函附 上的**附件一**

項:

Conditions of Public Subscription Permit and other points to observe: Please refer to the permit conditions and other points to observe at **Appendix I**







根據《簡易程序治罪條例》(第 228 章)第 4(17)(i)條發出的

公開籌款許可證編號:FD/T020/2024

Public Subscription Permit No. FD/T020/2024 Issued under Section 4(17)(i) of the Summary Offences Ordinance (Cap.228)

本署現根據《簡易程序治罪條例》(第 228 章)第 4(17)(i)條,批准下列機構在公眾 地方舉行的賣旗活動:

Approval has been given under Section 4(17)(i) of the Summary Offences Ordinance (Cap. 228) for the following organisation to organise flag sale activities in public places as specified below:

賣旗機構名稱:	循道衛理楊震社會服務處
Permittee:	Yang Memorial Methodist Social Service
賣旗機構地址:	九龍窩打老道 54 號
Address of the Permittee:	54 Waterloo Road, Kowloon
電話及網址: Tel. No. & Website:	2251 0888/ www.yang.org.hk
賣旗日期:	二零二四年十二月二十八日
Date of Flag Sale:	28 December 2024
賣旗區域:	全港
Region:	Territory-wide
賣旗時間:	上午七時至下午十二時三十分
Time:	7:00 a.m. to 12:30 p.m.
獲批准的收集款項方法: Approved method of money collection:	使用賣旗錢袋以流動方式募捐 Moving around solicitation with money collection bags
賣旗目的: Purpose of Flag Sale:	籌款用作— (1) 油尖旺區的少數族裔服務;及 (2) 自資殘疾人士院舍(屯門朗逸居及生活獨立計劃)。 To raise funds for - (1) services for ethnic minorities living in Yau Tsim Mong District; and (2) self-finance residential care homes (persons with disabilities) (Tuen Mun Independent Living Hostel and Independent Living Project).

續下頁 to be cont'd on page 2







公開籌款許可證編號:FD/T020/2024 Public Subscription Permit No. FD/T020/2024

公開籌款許可證的條件及其他須遵守的事

有關公開籌款許可證的條件及其他須遵守事項,請參閱隨函附 上的**附件一**

項:

Conditions of Public Subscription Permit and other points to observe: Please refer to the permit conditions and other points to observe at **Appendix I**



